
Protokoll från årsstämma 20240422 

1. Helena Ödvall Enoksson hälsade alla välkomna och öppnande mötet. 

2. Arne Persson valdes till ordförande för stämman och Stefan Magnusson anmäldes 

som protokollförare 

3. Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

4. Mötet valde att endast upprätta röstlängd om behov uppstår. 

5. Mötet valde Renate Persson (Mjöshult) och Peder Magnusson (Habeltorp) till 

justeringsmän att jämte ordföranden justera protokollet. 

6. Stämman har blivit utlyst genom meddelande på hemsidan www.bredaredsfiber.se   

och Facebooksidan. Dessutom har mejl gått ut till alla medlemmar. Detta godkändes 

av stämman. 

7. Stefan Magnusson gick igenom årsredovisningen för 2023 och Mårten Davidsson som 

gjort revisionen läste upp revisionsberättelsen. 

8. Mötet beslutade att fastställa resultaträkningen och balansräkningen och lägga årets 

förlust på -134 426 kr till ny räkning som då uppgår till — 327 421 kr. Från oktober 

2023 har nätavgiften höjts med 25 kr vilket bör leda till ett bättre resultat kommande 

år. 

9. Mötet beslutade att ge ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna för räkenskapsåret 

2023. 

10. Mötet beslutade att styrelsen kan disponera ett basbelopp (57300 kr för 2024) för 

arvode till styrelseledamöterna. Revisorn avstod arvode tills föreningen visar vinst. 

11. Medlemsavgift har inte tagits ut under året och beslutades att fortsatt ligga på 0 kr. 

12. Helena Övall Enoksson omvaldes som ordförande för ytterligare ett år. 

13. Stefan Magnusson, Jan Kindlund och Robin Heriksson omvaldes att verka som 

styrelseledamöter för ytterligare 2 år. 

I styrelsen kvarstår också Hans Carlsson, Nicklas Krantz och Bobby Johansson enligt 

förra årets val. 

14. Mårten Davidsson (Mjöshult) valdes till revisor för ytterligare 1 år och Henry Larsson 

(Holmåsa) valdes som revisorssuppleant. 

15. Till valberedning valdes Kjell Olsson och Jan-Olof Edman 
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16. Övriga ärenden och motioner 

a. Inga motioner har mottagits och därför fanns inga sådana att behandla. 

b. Flera medlemmar har problem med TV med lagg och ljudproblem. Vad 

problemen beror på är förnärvarande okänt men styrelsen fick i uppdrag att 

ta upp problemen med Net at Once och Telia. Problemen har tilltagit den 

senaste månaden. Det verkar dock som man använder tjänsten på lite 

varierande sätt och därför uppfattar störningarna olika. 

c. Kan vi åstadkomma någon form av redundans genom att ansluta fiber åt fler 

håll än genom Nätkraft (SplitVision)? Det pågår projekt om att skapa 

redundans mellan föreningarna i ett projekt som Helena medverkar i. Dock 

finns inga direkta planer för Bredareds Fiber. Dock har vi förberett nätet för 

att kunna skapa andra vägar för fibern men har ännu inte lyckats att skapa 

någon ytterligare koppling. Arne Persson föreslog att styrelsen jobbar vidare 

på detta och överväga om en sådan investering kan vara möjlig. 

Investeringskostnaden uppskattas till ca 400 kkr. 

d. Bytet av leverantör har i stort sett gått bra, trots en väldigt hög belastning på 

styrelsen vid själva bytet, så verkar det nu vara lite lugnare med problem. 

Dock finns irritation av att vi inte alltid kommer upp i hastighet. Stefan 

förklarade att vi inte har någon garanti att alla kommer upp i 1 Gigabit/s, men 

vi har inte heller någon spärr på den totala tillgängliga kapaciteten. Detta var 

ett krav vid upphandlingen och inte något som nätleverantören egentligen 

ville ha. Men det verkar som snitthastigheten ligger en bra bit över 500 

Mbit/sekund vid de flesta tillfällen vid mätning med kabel. Däremot så 

begränsas hastigheten ofta av egen trådlös utrustning i hemmet. 

e. Ledningsrätten är försenad bland annat på grund av ny handläggare på 

Lantmäteriet som efterfrågat ytterligare uppgifter. Förhoppningen är att 

detta inte leder till högre kostnader än planerat. Hittills har vi tagit 100 kkr av 

kostnaden som total beräknas till drygt 300 kkr. 

17. Arne avlutade stämman och Helena tackade för engagemanget under mötet. Sedan 

bjöds det på fika. 

Peder Magnusson 
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